



Studierådsmötesprotokoll 2007-09-26

| | | |
|-----------------|------------------------|--------------------|
| Närvaro: | Michael Eringsmark | Ordförande |
| | Edward Linderöth-Olson | Vice Ordförande |
| | Erik Iveröth | Sekreterare |
| | Björn Nilsson | Skyddsombud |
| | Mattias Jernberg | Kursombudsansvarig |
| | Erik Mossberg | Världsmästare |
| | Victor Lindell | |
| | Christian Lindgren | |
| | Christer Andersson | |
| | Konrad Beckman | |

- §1 OFMÖ Ordförande Michael Eringsmark förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Dagordning Dagordningen godkändes med tillägg paragraf 9e *Mötesföring*
- §4 Meddelanden Erik Iveröth meddelade att det är sektionsmöte på kvällen och manade alla att vara med.
- Björn meddelade att han som skyddsombud meddelat vaktmästaren PH om att det finns flera brandsläckare som fått säkerhetspiggen avdragna på grund av vandalisering.
- §5 Studieplatser Michael meddelade att inget nytt hänt på studieplats-fronten.
- §6 Kursombud Mattias meddelade att han upptäckt en mängd buggar i kursombudsprogrammet, men tog det positivt genom att säga det löser sig.
- §7 Mat Erik Iveröth poängterade att vi borde rannsaka matlistan, detta genom att skicka ut kallelsen tidigare och få folk att svara om de skall komma eller ej.
- Nästa möte blir det baguetter.
- §8 Pluggfik Erik Iveröth och Michael gav beröm till Mattias Jernberg och Edward som gjort ett fantastiskt jobb under pluggfiken. Vidare meddelade de att alla som hjälpt till på pluggfiken kommer få något form av tack, förmodligen biobiljett och middag.
- §9 Baguettbiljetter Mötet diskuterade vilken eller vilka sektioner vi bör skaffa fram baguettbiljetter från för att ge kursombuden. Som det har varit under våren köpte vi både från fysik och elektro, men mötet ansåg att det räcker med en sektion.
- Mötet beslutade
- att Studierådet köper baguettbiljetter från E-sektionens café.**



att Kursombudsansvarig ansvarar för att det finns baguettbiljetter.

§9e Mötesföring

Erik Iveroth tog upp att tidigare möten varit allt för ofokuserade och ansåg att mötet bör införa punkten *skitsnack* som fanns under Ludwig Magnussons storhetstid. Erik insåg snabbt att han ställt sig i ett glashus eftersom detta är något han själv varit delaktig i. Mötet tog beslut därför

att införa punkten *skitsnack* som en stående punkt på kommande möten.

§10 Övrigt

Mossberg meddelade att STUFU på kåren har sitt första möte torsdagen 27 september.

Michael har fått ett mejl som han skall, via Erik Iveroth, skicka vidare till PLD och PLC från VKO.

Björn klagade över att inga studierådsmedlemmar har skickat in sin southpark bild till honom så att han kan ordna fram ett kollage av SRD aktiva. Han manade därför samtliga att skicka in bilderna omedelbarts.

§11 OFMA

Ordförande Michael Eringsmark förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Erik Iveroth
Sekreterare

Michael Eringsmark
Ordförande